
 

 

 
        Vergadering Adviesraad Sociaal Domein 
 
             06 november 2023, 19.30 uur, Paauw Wassenaar 

 
Aanwezig; Janet, Marike, Rita, Hans, Mieke, Robbert, Ellen 
Afwezig met bericht; Marian, Peter, Theo 
 
1. Opening door de voorzitter 
 
2.  Het verslag van 02 oktober is geaccordeerd en wordt formeel vastgesteld. De actiepuntenlijst 

is geactualiseerd. 
 
3.  Bijgewoonde vergaderingen  
➢ Bestuurlijk overleg 

Aanwezig bij het Bestuurlijk overleg Robbert, Marike, Hans, Rita, Theo en John. 
Besproken: 

- Verslag vorig BO 
- Zelf evaluatie ASD, ASD heeft voorstel gedaan voor evaluatie  via Koepel 

Adviesraden Sociaal Domein. De wethouder beraadt zich. 
- Mogelijkheden Sociaal Team voor onverwachte vertrouwelijke gesprekken. Het 

bleek bekend dat STW onvoldoende geoutilleerd is. 
- Aandachtspunt: BO volgende keer agendavoorstel doen met verzoek om 

presentatie van de gemeente over activiteiten op het gebied van het Sociaal 
Domein, zodat vervolgens een inhoudelijk gesprek gevoerd kan worden over de 
plannen voor het komende half jaar. Dit biedt de ASD zicht op te verwachten 
gewenste adviezen. 

   
4.  Ingekomen stukken       
➢ Els Swerts- lokale woonzorgvisie 

- Afspraak is niet doorgegaan, komt binnenkort weer, Theo, Mieke, Rita, Robbert
 zullen daarbij zijn.    

➢ Ongevraagd advies 18-18+ 
-      Ambtenaar heeft laten weten dat een reactie op nog zich zal laten wachten. 

     
5. Raadsinformatiebrieven 
  -      Geen raadsinformatiebrieven gesignaleerd die voor ons van belang zijn. Voorstel 
om verzoek te doen aan ambtenaar om ons rechtstreeks die raadsinformatiebrieven die op ons 
terrein liggen toe te sturen. 
                                 
6. Voorstel nieuwe vergaderdata 2024,  
2e of 4e dinsdag van de maand lijken beste keuzes 
Mieke liever dinsdag, Hans ook, Rita ook,  
Robbert kan niet op 1e dinsdag van de maand    
 
7. Besluit aspirant-leden 

-       Maria (Rita) Veerman en Hans de Voogd blijven als lid van het ASD. ASD gaat 
hen aanmelden bij de gemeente. 

 



 

 

8.  Voorbereiding december vergadering heisessie 
➢ Focusgroepen  
➢ Communicatie 
➢ Doorontwikkeling ASD 
 
A. Voorstel combinatie met afscheid Peter, Janet en Eric  
 
B. Voorbereiding inhoud op onderwerpen door tweetallen: 
 
- Communicatie en zichtbaarheid:  Rita en Robbert 

Wat ter sprake kwam: 
➢ Doel: aandacht krijgen van het dorp en aandacht geven aan het dorp.  
➢ Mensen om ons heen verzamelen die ons op inhoud kunnen ‘voeden’, 

tegengeluiden horen uit de samenleving 
➢ Het zou goed zijn als mensen weten wie we zijn en wat we doen. 
➢ Nieuwsrubriek in Wassenaarse Krant waarin we maandelijks vertellen wat 

we doen, wat voor adviezen we hebben gegeven. 
 
- Politiek, BO overleg, raadsbrieven:  Theo en Hans 
 
- Inhoudelijke structuur, raadsbrieven:  Mieke en Ellen 

Wat ter sprake kwam: 
➢ Volwassen worden van de ASD, wat houdt dat in 
➢ Structuur, taakverdeling over de leden 
➢ Focusgroepen <> wetgeving 
➢ Indeling op inhoud, overlap voorkomen 

 
- Werkwijze:     Marike en Marian   

Wat ter sprake kwam: 
➢ Rol voorzitters, wat doen ze wel en niet 
➢ Delen van informatie uit regionale overleggen 
➢ Missie en visie 

      
9. Rondvraag 

- Mieke vraagt vanwege verwachte hoge aantal mensen met dementie in Wassenaar 
aandacht voor documentaire Teun Toebes, Human Forever. Als deze in Wassenaar wordt 
vertoond dan wellicht een ASD date?  

 
10.  Sluiting om 20.45 


